
  

Protokół Nr 18.2017

z obrad Sesji Rady Gminy Dubicze Cerkiewne,

 która odbyła się w dniu 23 czerwca 2017r.

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dubiczach 

Cerkiewnych.

 Stan rady - 15

Obecni radni – 15

Radni Rady Gminy obecni na sesji :

(zgodnie z listą obecności)

1.Czykwin Mikołaj

2.Misiejuk Włodzimierz

3.Czmiel Jan

4.Karpiuk Jerzy

5.Kot Michał

6.Kendyś Wiktor

7.Oksentiuk Nina

8.Rybak Mikołaj

9.Szimoniuk Walentyna

10.Szymaniuk Irena

11.Mikulicz Leon

12.Korch Wieczysław

13.Leoniuk Mikołaja

14.Holonko Mikołaj

15. Andrzej Karpiuk

Ponadto w sesji udział wzięli :

 1. Leon Małaszewski – Wójt Gminy Dubicze Cerkiewne



2. Mikołaj Ławrynowicz – Sekretarz Gminy Dubicze Cerkiewne

3. Jarosław Gerasimiuk- Radny Powiatu Hajnowskiego

4. Adrianna Bielecka – Kierownik GOPS

5. Tomasz Kozłowski – p.o. Komendanta Placówki Straży Granicznej w Dubiczach Cerkiewnych

6. Andrzej Podgajecki – Za-ca Komendanta  Placówki Straży Granicznej w Dubiczach 
Cerkiewnych

oraz sołtysi wsi:

1.Jan Skiepko         

2. Halina Boguń

            Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Karpiuk o godz. 12.00 otworzył 18  zwyczajną Sesję

 Rady  Gminy.  Stwierdził  obecność  15  radnych,  co  umożliwia  podejmowanie  prawomocnych 

uchwał.  Przywitał  zaproszonych  gości,  Wójta  Gminy,  radnych,  sołtysów  oraz  wszystkich 

pozostałych uczestniczących w sesji (listy obecności radnych i pozostałych osób uczestniczących w 

obradach stanowią załącznik do protokołu).

Do punktu 2

            Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karpiuk odczytał   porządek obrad :

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4.  Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami.
5.  Interpelacje i zapytania radnych.
6.  Podjęcie uchwał w sprawie:

1)w sprawie  planu dostosowania sieci szkół do nowego ustroju szkolnego. 
2) w sprawie nadania  harmonogramu do Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 
Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011-2018.
3) w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat lokalnych stanowiących dochód budżetu 
Gminy Dubicze Cerkiewne instrumentem płatniczym.
4) w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2017 rok.
5) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2017-
2020.
6) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu za 2016 rok
7) w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dubicze Cerkiewne

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.



8. Sprawy różne.
9. Zamknięcie 18 Sesji Rady Gminy

Przewodniczący  Rady   zwrócił  się  do  Rady  Gminy   o  zgłaszanie  ewentualnych  wniosków  i 

propozycji zmian lub poprawek do porządku obrad. Radni nie wnieśli zmian.

Przewodniczący Rady zaproponował zmiany w porządku obrad, a następnie  odczytał zmieniony 

porządek, który brzmi następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjecie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacje Wójta Gminy o działalności między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

1)w sprawie  planu dostosowania sieci szkół do nowego ustroju szkolnego. 
2) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 
wsparcia i mieszkaniach chronionych udzielających schronienia osobom tego pozbawionym
3) w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat lokalnych stanowiących dochód budżetu 
Gminy Dubicze Cerkiewne instrumentem płatniczym.
4) w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2017 rok.
5) w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2017-
2020.
6) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu za 2016 rok
7)w sprawie nadania Statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Dubiczach Cerkiewnych.
8) w sprawie udzielenia absolutorium wójtowi Gminy Dubicze Cerkiewne

7 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
8. Sprawy różne
9. Zamknięcie 18 Sesji Rady Gminy.

Radni nie wnieśli uwag do nowego porządku obrad.   

Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów „za”) przyjęła powyższy 

porządek obrad.

Do punktu 3
            Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z poprzedniej sesji znajduje się na 

stoliku protokolanta. Stwierdził on, że jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone poprawki lub 

uwagi będzie uważał, że protokół został przyjęty.

Do punktu 4



   Wójt Gminy Leon Małaszewski  poinformował o swej działalności między sesjami. 

W omawianym okresie Wójt realizował wnioski radnych zgłoszone na poprzedniej sesji takie jak:

W  ramach  realizacji  wniosku  radnego  wsi  Witowo  Pan  Wieczysława  Korch  dotyczącego 

wyrównania  drogi  leśnej  Stacja  Witowo  -  Pasieczniki  Małe  zostało  wystosowane  pismo  do 

Nadleśnictwa Bielsk i do dnia dzisiejszego nie otrzymaliśmy żadnej odpowiedzi.

Wniosek radnego wsi Górny Gród Pana Wiktora  Kendyś  dotyczący naprawy pogwarancyjnej 

drogi  Górny  Gród  został  zrealizowany.  Droga  została  naprawiona  przez  wykonawcę.  Kolejny 

wniosek  dotyczący wyrównania  nierówności  poprzez  nawiezienie  żwiru  na  drodze  gminnej  do 

miejscowości Wygon został zrealizowany przez pracowników Urzędu Gminy.

Wniosek radnego Mikołaja Rybak dotyczący wyrównania drogi gminnej Tofiłowce – Rutka został 

zrealizowany  we  własnym  zakresie  jak  też  kolejny  wniosek  w  sprawie  wyrównania  ulicy  w 

miejscowości Tofiłowce  przy zlewni mleka, gdzie zostały nawiezione dwa zestawy żwiru( około 

24m3).Kolejny wniosek dotyczący naprawy wyrw przy zastawkach na kanale Koryciski zostanie 

wykonany przez wykonawcę robót po obniżeniu poziomu wód na kanale.

Wnioski radnej wsi Stary Kornin Niny Oksentiuk dotyczące wyrównania placu przed budynkiem 

mleczarni jak również drogi zwanej „Prohułka” zostały zrealizowane poprzez nawiezienie żwiru i 

wyrównanie,

Wniosek  radnego  Mikołaja  Leoniuk  dotyczący  naprawy  ulicy  w  miejscowości  Grabowiec 

(„Pryhorodok”) został zrealizowany poprzez dowiezienie i wyrównanie żwiru.

Wnioski  radnego Jerzego Karpiuk dotyczące wykonania ogrodzenia, bądź zasadzenia  żywopłotu 

w miejscowości  Werstok  przy świetlicy wiejskiej   na  dzień  dzisiejszy nie  został  wykonany ze 

względu  na  braki  kadrowe.  Drugi  wniosek  dotyczący  dowieszenia  oświetlenia  ulicznego  w 

miejscowości Werstok przy posesji Pana Syllera jest w trakcie realizacji poprzez przygotowanie 

wniosku o warunki przyłączenia oświetlenia, po ich uzyskaniu przystąpimy do zlecania i realizacji 

robót.

Naprawa drogi zagumiennej w miejscowości Werstok   została wykonana poprzez jej wyrównanie.

Następny wniosek został zgłoszony przez radnego Leona Mikulicza dotyczący zawiezienia kolein 

przy zlewni mleka został wykonany, a drugi wniosek dotyczący naprawy przepustu został również 

wykonany poprzez poszerzenie przepustu. Została również przeprowadzona niwelacja terenu. 

Wniosek radnego Jana Czmiel dotyczący zasypania wyrwy na  drodze Dubicze Cerkiewne – zalew 

– Czechy Orlańskie przez którą przebiega trasa rowerowa został zrealizowany poprzez zasypanie 

jezdni kruszywem.



Wójt  gminy  poinformował  również,  że  Gmina  pozyskała  środki  na  aktualizację  wyrobów 

zawierających azbest w wysokości 9100,00 zł , wkład własny 2831,00 zł. Składany jest również 

ostateczny wniosek na remont stacji wodociągowej w Dubiczach Cerkiewnych oraz kanalizację w 

miejscowości  Grabowiec  wspólnie  z  Gminą  Kleszczele  i  partnerem  po  stronie  Białoruskiej  z 

Brześcia.

Wójt poinformował, że od dnia dzisiejszego rozpoczynamy obkaszanie dróg gminnych.

Złożony  został  również  wniosek  do  Powiatowej  Straży  Pożarnej  o  dofinansowanie  remontu 

budynków jednostek OSP nie zrzeszonych w KSRG.

Planujemy również aby na drodze wojewódzkiej  w miejscowości Dubicze Cerkiewne paliła się 

jedna lampa oświetlenia ulicznego.

Elewacja budynku w świetlicy wiejskiej  w Koryciskach zostanie połączona z elewacją budynku 

Urzędu Gminy.

 Informacje Wójta Gminy została przyjęta.

Do punktu 5

Wniosek Pana Mikołaja Leoniuk radnego wsi Rutka :

- w sprawie naprawy drogi w miejscowości Rutka za posesją Kiryziuka
Wniosek Pana Jana Czmiel radnego wsi Jelonka :

- w sprawie naprawy zastawki na rzece Orlanka oraz odkrzaczenia drogi zagumiennej w 

miejscowości Jelonka

Wniosek Pana Mikołaja Czykwin radnego wsi Dubicze Cerkiewne:

- w sprawie scalenia we wsi Dubicze Cerkiewne 

Wniosek Pana Wieczysława Korch :

- w sprawie wycięcia suchych olch na drodze powiatowej Witowo – Witowo Stacja oraz 

wyrównania drogi Witowo Pasieczniki Małe przez łąki, a także czy będzie w tym roku 

remontowana świetlica w Witowie

Wniosek Pana Wiktora Kendyś radnego  wsi Starzyna :

- w sprawie naprawy drogi w miejscowości Starzyna oraz ponowił wniosek w sprawie wycięcia 

suchych topoli na drodze powiatowej w  Górnym Grodzie

Wniosek Pana Leona Mikulicz radnego wsi Koryciska :

- w sprawie naprawy drogi powiatowej Istok – Stary Kornin 



Wniosek Pana Michała Kot  radnego wsi Istok:

- w sprawie naprawy drogi w miejscowości Istok oraz uruchomienia oświetlenia na krzyżówkach 
dróg powiatowych z drogą wojewódzką w miejscowości Istok i Jagodniki, a także odkrzaczenia 
drogi powiatowej Istok -  Witowo
Wniosek Pani Walentyny Szimoniuk  radnej wsi Grabowiec:

- w sprawie naprawy drogi Czechy Orlańskie - Grabowiec oraz czy podjęte zostaną jakieś kroki w 

sprawie ustawionych słupów ogrodzeniowych na ulicy w Grabowcu.

Wniosek Pana Mikołaja Holonko   radnego wsi Jagodniki:

- w sprawie odkrzaczenia i wyrównania drogi „Morgowaja” oraz odwodnienia ulicy w 

miejscowości Jagodniki w okolicach posesji Pana Jana Surela i przy sklepie

Wniosek Pana Andrzeja Karpiuk   radnego sołectwa Długi Bród:

- w sprawie rozbiórki tam bobrowych na kanale głównym w okolicach miejscowości Pasieczniki 

Małe i Witowo

Wniosek Pana Włodzimierza Misiejuk   radnego wsi  Dubicze Cerkiewne:

- w sprawie budowy przystanków autobusowych na drodze wojewódzkiej od strony ścieżki 

rowerowej

Wniosek Pani Niny Oksentiuk   radnej wsi Stary Kornin:

- w sprawie wpuszczania do rowu nieczystości przez biogazownię

Wniosek Pana Jerzego Karpiuk    radnego wsi Werstok:

- w sprawie obkaszania dróg wojewódzkich,wyrównania drogi gminnej Wojnówka -uroczysko 

Dworskie oraz budowy łazienki w świetlicy wiejskiej w Wojnówce.

Następnie głos zabrał   p.o. Komendanta Placówki Straży Granicznej w Dubiczach Cerkiewnych 

Pan Tomasz Kozłowski, który poinformował ,że od niedawna pełni obowiązki komendanta . Praca 

jego podwładnych polega na ciągłym patrolowaniu terenów przygranicznych , a zatem  wymaga 

poruszania  się  na  drogach  niezależnie  od  ich  stanu.  Komendant  stwierdził,  że  funkcjonariusze 

Straży Granicznej patrolując teren dbają o bezpieczeństwo naszych mieszkańców i prosił zatem o 

wyrozumiałość,  a  jednocześnie  liczy  na  dobrą  współpracę  zarówno  z  Urzędem  Gminy  jak  i 

mieszkańcami.

Do punktu 6



do ppkt. 1

Projekt uchwały w sprawie  planu dostosowania sieci szkół do nowego ustroju szkolnego, został 
omówiony na komisji,  pytań nie zgłoszono, projekt po odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 18.131.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 23 czerwca 2017 roku

w sprawie  planu dostosowania sieci szkół do nowego ustroju szkolnego

do ppkt. 2

Projekt  uchwały w sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w 

ośrodkach  wsparcia  i  mieszkaniach  chronionych  udzielających  schronienia  osobom  tego 

pozbawionym 

Projekt  uchwały  został  omówiony  na  komisji  Rady  Gminy  pytań  nie  zgłoszono,  projekt  po 

odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 18.132.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 23 czerwca 2017 roku

w sprawie   ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  ośrodkach 

wsparcia i mieszkaniach chronionych udzielających schronienia osobom tego pozbawionym 

do ppkt. 3



Projekt uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat lokalnych stanowiących dochód 

budżetu Gminy Dubicze Cerkiewne instrumentem płatniczym.

Projekt  uchwały  został  omówiony  na  komisji  Rady  Gminy  pytań  nie  zgłoszono,  projekt  po 

odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 18.133.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 23 czerwca 2017 roku

w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat lokalnych stanowiących dochód budżetu 

Gminy Dubicze Cerkiewne instrumentem płatniczym. 

do ppkt. 4

Projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2017 rok.

Projekt  uchwały  został  omówiony  na  komisji  Rady  Gminy  pytań  nie  zgłoszono,  projekt  po 

odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 18.134.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 23 czerwca 2017 roku

w sprawie  sprawie zmiany w budżecie gminy na 2017 rok.

do ppkt. 5

Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Dubicze 

Cerkiewne na lata 2017-2020.



Projekt  uchwały  został  omówiony  na  komisji  Rady  Gminy  pytań  nie  zgłoszono,  projekt  po 

odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 18.135.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 23 czerwca 2017 roku

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 

2017-2020.

do ppkt. 6

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2016 rok

Projekt  uchwały  został  omówiony  na  komisji  Rady  Gminy  pytań  nie  zgłoszono,  projekt  po 

odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 18.136.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 23 czerwca 2017 roku

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2016 rok

do ppkt. 7

Projekt  uchwały  w  sprawie  nadania  Statutu  Gminnej  Bibliotece  Publicznej  w  Dubiczach 

Cerkiewnych.



Projekt  uchwały  został  omówiony  na  komisji  Rady  Gminy  pytań  nie  zgłoszono,  projekt  po 

odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 18.137.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 23 czerwca 2017 roku

w sprawie nadania Statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Dubiczach Cerkiewnych.

do ppkt. 8

Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dubicze Cerkiewne odczytał 
Przewodniczący Rady Gminy,a następnie  poprosił Wójta Gminy o przedstawienie sprawozdania z 
wykonania budżetu i sprawozdania finansowego.
Wójt Gminy Leon Małaszewski przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu i sprawozdanie 
finansowe.
Następnie  Przewodniczący  Rady  odczytał  Uchwałę  Nr  II-00321-7/17  Składu  Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 23 marca 2017 roku w sprawie wyrażenia 
opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Dubicze Cerkiewne sprawozdaniu z wykonania budżetu 
za 2016 rok. Skład orzekający zaopiniował pozytywnie przedłożone przez Wójta Gminy Dubicze 
Cerkiewne sprawozdanie z wykonania budżetu za 2016 rok.
Pan radny Leon Mikulicz odczytał opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dubicze Cerkiewne z 
dnia 4 maja 2017 roku dotyczącą wykonania budżetu Gminy Dubicze Cerkiewne za 2016 rok 
Podkreślając, że Komisja Rewizyjna dokonała kompleksowej rocznej oceny wykonania budżetu za 
2016 rok i pozytywnie oceniła sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania budżetu gminy na 2016rok
Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  odczytał  wniosek Komisji  Rewizyjnej  do  Rady Gminy w 
sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dubicze Cerkiewne.
Przewodniczący  Rady  podziękował  panu  Przewodniczącemu  Komisji  Rewizyjnej  Leonowi 
Mikulicz   i  odczytał   Uchwałę  NR  II-00322-40/17  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 19 maja 2017 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym 
przez  Komisję  Rewizyjną  Rady  Gminy  Dubicze  Cerkiewne  wniosku  o  udzielenie  Wójtowi 
absolutorium  za  2016  rok,  w  której  Skład   Orzekający  postanawia  stwierdzić,  że  Komisja 
Rewizyjna  Rady Gminy Dubicze Cerkiewne spełnia wymogi określone w ustawie o samorządzie 
gminnym i w ustawie o finansach publicznych, a w szczególności dotyczy wykonania budżetu i 
oparty jest na opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu.
Przewodniczący Rady Gminy zarządza dyskusję.
Po krótkiej dyskusji Pan Jerzy Karpiuk odczytuje projekt uchwały w sprawie: 
 udzielenia absolutorium wójtowi Gminy Dubicze Cerkiewne
Radni Gminy pytań nie zgłosili, projekt po odczytaniu został poddany pod głosowanie.



W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 18.138.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 23 czerwca 2017 roku

w sprawie  udzielenia absolutorium wójtowi Gminy Dubicze Cerkiewne

Do punktu 7

Na  wstępie  Wójt  Leon  Małaszewski  podziękował  wszystkim  radnym  za  udzielenie  mu 
absolutorium. 
Następnie poinformował, że nie udało się uzyskać środków na budowę dróg z tzw. „schetynówek”, 
natomiast  będą środki  na  realizację  inwestycji  drogowych pochodzące od  Lasów  Państwowych 
przyznane w roku poprzednim. Ponieważ w ogłaszanych przetargach kosztorysy ofertowe są bardzo 
wysokie  co  powoduje  brak  środków  na  pełne  inwestycje  należy  zdaniem  Wójta  prowadzić 
inwestycje  systemem  gospodarczym  oddzielnie  robiąc  podbudowę  drogi  i  oddzielnie  wylanie 
dywanika asfaltowego.
Wójt poinformował, że na drogi lokalne nie ma środków z Unii Europejskiej.
Wójt  również  poinformował,  że wszystkie wnioski ,które dotyczą zadań leżących w kompetencji 
innych podmiotów zostaną przekazane tym podmiotom. 
Sprawa scalenia został przekazana do Starostwa Powiatowego w Hajnówce, natomiast w ramach 
poparcia  tego  wniosku  scaleniowego  sołtys  wsi  Dubicze  Cerkiewne  przesłał  do  Wojewody 
Podlaskiego  pisma wskazujące na pilna potrzebę dokonania scalenia. 
Remont  świetlicy w Witowie  będzie  wykonany z  udziałem środków pochodzących  z  Lokalnej 
Grupy Działania Puszcza Białowieska i w tej chwili oczekujemy na podpisanie stosownej umowy. 
Wójt  poinformował,  że  przystanki  od  strony  ścieżki  rowerowej  zostaną  wykonane  w  miarę 
posiadanych środków finansowych.
Wójt poinformował ,że rozmawiał z kierownikiem biogazowni, który twierdzi, że żadne ścieki z 
zakładu nie są wpuszczane do pobliskich rowów.
 Jednocześnie stwierdził,  że po zmianie przepisów prawnych działalność biogazowni jest  mniej 
rentowna i muszą oni poszukiwać innych tańszych komponentów żeby utrzymać jej rentowność. W 
związku  z  tym biogazownia  wystąpiła  o  wydanie  decyzji  środowiskowej  na  przerób  odpadów 
poubojowych.
Do punktu 8
W sprawach różnych głos zabrała Pani Nina Oksentiuk, która zaproponowała, aby na najbliższą 
sesję Rady Gminy  zaprosić przedstawicieli firmy prowadzącej  biogazownię.



Pan Wieczysław Korch stwierdził,  iż  w związku z tym,  że od kilku lat  nie  udało się  sprzedać 
mieszkań  w  bloku  wielorodzinnym  w  Dubiczach  Cerkiewnych  proponuje  żeby  zastosować 
bonifikatę i  ogłosić przetarg nieograniczony na sprzedaż tychże mieszkań.
 Następnie  głos  zabrał  radny  Powiatowy  Jarosław  Gerasimiuk,  który  nawiązał  do  sprawy 
biogazowni  stwierdzając,  że  należy  przyjrzeć  się  wcześniejszym  założeniom  funkcjonowania 
biogazowni  i  jeżeli  są  naruszane  jakieś  postanowienia  należy  interweniować.  Jednocześnie 
zobowiązał się do przedstawienia wniosków na sesji Rady Powiatu.
Do punktu 9

W związku z  wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

radnym i osobom zaproszonym za udział w sesji, po czym o godzinie 14:35 zamknął obrady  18 

Sesji Rady Gminy.

                                                                                                  Przewodniczący Rady Gminy 

Jerzy Karpiuk

Protokołowała: Ludmiła Pietruczuk      


